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PROTOKÓŁ Nr XI/ 2015 

z obrad sesji Rady Miasta Mława 

odbytej w dniu 27 października 2015r. 

w Sali posiedzeń Miejskiego Domu Kultury 

w Mławie przy ul. Stary Rynek 13 

 

Obrady jedenastej zwyczajnej sesji Rady Miasta otworzył Przewodniczący Rady  

Miasta LESZEK OŚLIŹLOK o godzinie 13.00 

Powitał serdecznie przybyłych na sesję Radnych, Burmistrza Miasta Mławy Sławomira 

Kowalewskiego, Zastępcę Burmistrza Janinę Budzichowską, Sekretarza Miasta Mariusza 

Szczechowicza, Skarbnika Miasta Henryka Antczaka, naczelników wydziałów, prezesów  

i dyrektorów jednostek organizacyjnych Miasta, Przewodniczących Zarządów Osiedli  

i radnych Młodzieżowej Rady Miasta. Powitał obsługę prawną, przedstawicieli mediów oraz 

mieszkańców Miasta.  

 

Ad pkt 2. 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK stwierdził na podstawie listy 

obecności, że na sali jest quorum ( 21 radnych ) władne do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 

Ad pkt 3. 

 Przewodniczący Rady Miasta na Sekretarza Obrad zgłosił radnego Janusza 

Wojnarowskiego. 

 

Radny Janusz Wojnarowski wyraził zgodę. 
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Ponieważ innych kandydatur nie zgłoszono w wyniku jawnego głosowania  

(21 głosami za) Sekretarzem Obrad XI sesji Rady Miasta został wybrany radny JANUSZ 

WOJNAROWSKI. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK zapytał, czy są uwagi do porządku 

obrad? 

  

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Poprosił o rozszerzenie porządku dzisiejszych obrad Rady o jeden punkt: Podjęcie 

uchwały w sprawie uchylenia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę przeznaczenia 

części dotacji celowej opisanej w załączniku Nr 7 w dz. 926, rozdz. 92601, § 2320 z dotacji 

celowej przeznaczonej na częściowe pokrycie kosztów funkcjonowania Mławskiej Hali 

Sportowej w Mławie na zadanie inwestycyjne pod nazwą „Budowa Drogi Dojazdowej do 

Mławskiej Hali Sportowej”. 

  

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za – 21 głosów) przyjęła wniosek o rozszerzenie 

porządku obrad o ten punkt. 

 

 Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 Zaproponował, aby ten punkt znalazł się w porządku obrad, jako punkt 15, 

dotychczasowy punkt 15 byłby punktem 16 i kolejne punkty zostałby przesunięte o jedna 

pozycję niżej. 

  

 Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) przyjęła 

zaproponowany porządek sesji Rady Miasta Mława. 

 

Ad pkt 4. 

 Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół z X sesji Rady Miasta 

odbytej w dniu 29 września 2015r. był wyłożony w biurze rady w siedzibie Urzędu Miasta  

i każdy Radny mógł się z nim zapoznać.  

Ponieważ uwag nie zgłoszono zaproponował przyjęcie protokołu bez odczytywania. 
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W wyniku jawnego głosowania Rada Miasta (za – 21 głosów, jednogłośnie) przyjęła 

bez odczytywania  protokół z X sesji Rady Miasta odbytej w dniu 29 września 2015r. 

 

Ad pkt 5. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Mława z autopoprawką Nr 1 do niniejszej uchwały.  

Poinformował, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej wprowadza się następujące 

zmiany: dochody budżetu Miasta w 2015r. zostają zwiększone o kwotę (+1 533 978,00 zł).  

Na tę kwotę składają się następujące zmiany:  

 zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta w kwocie (+111 390,00 zł) z tytułu 

wpływów podatku od nieruchomości od osób prawnych 

 zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta w kwocie (+210 000,00 zł) z tytułu 

wpływów podatku od nieruchomości od osób fizycznych 

 dochody budżetowe wprowadzone Zarządzeniem Nr 132/2015 Burmistrza Miasta 

Mława w kwocie (+1 212 588,00 zł) z przeznaczeniem na przygotowanie  

i przeprowadzenie wyborów do Sejmu i Senatu (+31 020,00 zł), na wyposażenie szkół 

w podręczniki, materiały edukacyjne lub materiały ćwiczeniowe (+8 962,00 zł), 

pomoc społeczną (+1 172 606,00 zł) 

Plan dochodów na 2015r. po zmianach wynosi łącznie 95 287 398,35 zł , z tego 

91 356 657,45 zł są to dochody bieżące. Dochody majątkowe to kwota 3 930 740,90 zł ,  

z tego: 

 dochody z tytułu odpłatnego nabycia prawa własności oraz prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości w kwocie (+1 847 302,90 zł) 

 dochody z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego w prawo własności 

w kwocie (+80 000,00 zł) 

 dochody z tytułu pomocy finansowej na realizację przedsięwzięcia pn. : „Poprawa 

spójności komunikacyjnej i bezpieczeństwa ruchu drogowego w mieście Mława 

poprzez przebudowę ulic: Kopernika, Bema i Hallera” w kwocie (+1 473 438,00 zł),  

w tym środki z budżetu państwa (+1 373 438,00 zł) oraz Powiatu Mławskiego  

w kwocie (+100 000,00 zł) 

 dochody z tytułu dofinansowania w formie dotacji celowej z budżetu państwa na 

realizację zadania inwestycyjnego pn.: „Budowa boisk sportowych przy Zespole 

Placówek Oświatowych Nr 1 w Mławie – etap II” w kwocie (+330 000,00 zł) 
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 dochody w kwocie (+200 000,00 zł) z tytułu dofinansowania w formie dotacji celowej 

z Ministerstwa Sportu i Turystyki zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa obiektów 

sportowych na terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie – etap I” 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o uwzględnienie autopoprawki Nr 1. 

Poinformował, że Urząd Miasta otrzymał od Towarzystwa Ubezpieczeń Wzajemnych „TUW” 

odszkodowanie w kwocie (+616 000,00 zł) w związku ze zgłoszoną szkodą w Gimnazjum Nr 1 

w Mławie. Środki te wpłynęły na naprawę wiaty, która jest przy Gimnazjum Nr 1.  

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały wraz z autopoprawką Nr 1 

  

 Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z autopoprawką Nr 1 

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 120 / 2015  

 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Mława 

 

 

Ad pkt 6. 

 HENRYK ANTCZAK Skarbnik Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015r.  

z autopoprawką Nr 1.   

 Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 

2015r. wraz z autopoprawką Nr 1. Poinformował, że dochody wzrastają o kwotę  

(+ 321 390,00 zł) i dotyczą: 

Dział 756 – Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich poborem 
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Rozdział 75615 – Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych jednostek 

organizacyjnych  (+ 111 390,00 zł) – zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta Mława  

z tytułu wpływów podatku od nieruchomości od osób prawnych.  

Rozdział 75616 – Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od spadków                                     

i darowizn, podatku od czynności cywilnoprawnych oraz podatków i opłat lokalnych                     

od osób fizycznych  (+ 210 000,00 zł) – zwiększenie planu dochodów Urzędu Miasta Mława  

z tytułu wpływów podatku od nieruchomości od osób fizycznych. 

 Wydatki wzrastają o kwotę (+ 321 390,00 zł) i dotyczą:  

Dział 600 – Transport i łączność (-12 000,00 zł) 

Rozdział 60016 – Drogi publiczne gminne (- 12 000,000 zł), w tym: 

1. Zwiększenie planu finansowego wydatków majątkowych  w kwocie (+ 178 000,00 zł)  

z przeznaczeniem na realizację zadań inwestycyjnych, w tym: 

- „Przebudowa ul. Gdyńskiej w Mławie- etap I” w kwocie (+60 000,00 zł) – utworzenie 

nowego zadania jednorocznego. 

- „Przebudowa ul. Piłsudskiego w Mławie – etap I” w kwocie (+110 000,00 zł) – utworzenie 

nowego zadania jednorocznego. 

- „ Budowa ul. M. Dąbrowskiej w Mławie – etap I” w kwocie (+ 8 000,00 zł) 

2. Zmniejszenie planu finansowego wydatków majątkowych w kwocie  (- 190 000,00 zł) 

dotyczy zadania inwestycyjnego pn:  

- „Przebudowa nawierzchni placu z urządzeniami do ćwiczeń siłowych w ul. Kopernika  

w Mławie” w kwocie (-55 000,00 zł) – zmiana klasyfikacji budżetowej polegająca na 

przeniesieniu do rozdziału 92604. 

-  „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeństwa ruchu drogowego w mieście Mława 

poprzez przebudowę ulic: Kopernika, Bema i Hallera” w kwocie (-80 000,00 zł) 

- „Przebudowa nawierzchni ul. Górnej w Mławie na odcinku od ul. dr Anny Dobrskiej  

do ul. Napoleońskiej” w kwocie (- 15 000,00 zł) 

- „Budowa zatok autobusowych przy ul. Gdyńskiej i Warszawskiej w Mławie” w kwocie   

(- 20 000,00 zł) 

- „Budowa chodnika w ul. Niskiej w Mławie” w kwocie (- 20 000,00 zł) 

Dział 750 – Administracja publiczna (- 25 860,00  zł) 
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Rozdział 75023 – Urzędy gmin (Miast i miast na prawach powiatu ) (+ 14 140,00 zł) 

1. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta w kwocie (+14 140,00 zł) w tym 

na: 

- zakup materiałów i wyposażenia (zakup materiałów eksploatacyjnych w kwocie  

(+10 000,00 zł)  

- zakup usług pozostałych (montaż i uruchomienie aplikacji nagrywania rozmów 

przychodzących) w kwocie (+4 140,00 zł) 

2. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(- 40 000,00 zł) z zakupu usług pozostałych - dotyczy różnych opracowań. 

Dział 754 – Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa (+110 000,00 zł) 

Rozdział 75495 – Pozostała działalność (+110 000,00 zł) – zwiększenie planu finansowego 

wydatków majątkowych Urzędu Miasta na zadanie inwestycyjne pn. „Budowa monitoringu 

wizyjnego Miasta Mława w rejonie Żeromskiego, Chrobrego i Wigury”  

Taki był dotychczasowy tytuł, ale po dyskusji, jaka odbyła się podczas posiedzenia 

Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Pan 

Burmistrz proponuje rozszerzenie tytułu, którego pełna nazwa ma brzmienie: 

„Budowa monitoringu wizyjnego Miasta Mława w rejonie Żeromskiego, Chrobrego  

i Wigury wraz z rozbudową centrum monitoringu” 

Dział 801 – Oświata i wychowanie (+ 0,00 zł) 

Rozdział 80110 – Gimnazja (- 3 500,00 zł)  - zmniejszenie planu finansowego wydatków 

Urzędu Miasta Mława z tytułu dotacji dla Gimnazjum dla dorosłych „Żak”. 

Rozdział 80113 – Dowożenie uczniów do szkół (+3 500,00 zł) – zwiększenie planu 

finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława z przeznaczeniem na dowożenie dzieci do 

szkół . 

Rozdział 80150 – Realizacja zadań wymagających stosowania specjalnej organizacji nauki  

i metod pracy dla dzieci i młodzieży w szkołach podstawowych, gimnazjach, liceach 

ogólnokształcących, liceach profilowanych i szkołach zawodowych oraz szkołach 

artystycznych” (+ 0,00 zł) 

1. Zwiększenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(+3 891,00 zł) z przeznaczeniem dla Katolickiej Szkoły Podstawowej w Mławie.  

2. Zmniejszenie planu finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława w kwocie  

(- 3 891,00 zł) z przeznaczeniem dla Gimnazjum Katolickiego w Mławie. 
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Dział 853 – Pozostałe zadania w zakresie polityki społecznej (- 1 000,00 zł) 

Rozdział 85395 – Pozostała działalność (- 1 000,00 zł) – zmniejszenie planu finansowego 

wydatków Urzędu Miasta Mława przeznaczonych na otwarte konkursy ofert w zakresie 

polityki społecznej, ochrony zdrowia.  

Dział 854 – Edukacyjna opieka wychowawcza (- 3 000,00 zł) 

Rozdział 85412 – Kolonie i obozy oraz inne formy wypoczynku dzieci i młodzieży szkolnej,  

a także szkolenia młodzieży (- 3 000,00 zł) – zmniejszenie planu finansowego wydatków 

Urzędu Miasta Mława przeznaczonych na otwarte konkursy ofert na organizację wypoczynku 

dla dzieci i młodzieży. 

Dział 900 – Gospodarka komunalna i ochrona środowiska  (+157 000,00 zł) 

Rozdział 90005 – Ochrona powietrza atmosferycznego i klimatu (+157 000,00 zł) – 

zwiększenie planu finansowego wydatków bieżących Urzędu Miasta Mława  

z przeznaczeniem na analizę sfinansowania inwestycji ze środków UE oraz przygotowanie 

wniosku o dofinansowanie dla zadania pn. „Budowa zbiorników retencyjnych na terenie 

Miasta Mława”   

Dział 921 – Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego (+12 300,00 zł) 

Rozdział 92105 – Pozostałe zadania w zakresie kultury ( - 2 200,00 zł) – zmniejszenie planu 

finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława przeznaczonych na otwarte konkursy ofert na 

realizację zadań publicznych w zakresie działalności kulturalnej. 

Rozdział 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby (+ 9 000,00 zł) – dotacja 

podmiotowa dla Miejskiego Domu Kultury w Mławie na działalność bieżącą (zakup  

i wykonanie pamiątek dla Punktu Informacji Turystycznej działającego w ramach MDK). 

Rozdział 92114 – Pozostałe instytucje kultury (+5 500,00 zł) – dotacja podmiotowa dla Stacji 

Naukowej im. prof. Stanisława Herbsta w Mławie na działalność bieżącą w tym: prowadzenie 

prac archeologiczno – badawczych.  

Dział 926 – Kultura fizyczna (+ 83 950,00 zł) 

Rozdział 92604 – Instytucje kultury fizycznej (+ 77 750,00 zł) 

1. Zwiększenie planu finansowego Urzędu Miasta Mława w kwocie (+55 000,00 zł)                      

na zadanie inwestycyjne pn. „ Przebudowa nawierzchni placu z urządzeniami do ćwiczeń 

siłowych w ul. Kopernika w Mławie” – zmiana klasyfikacji budżetowej polegająca na 

przeniesieniu  z rozdziału 60016. 

2. Zwiększenie planu finansowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w kwocie                

(+22 750,00)  z przeznaczeniem na : 
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- zakup materiałów i wyposażenia w kwocie (+ 17 750,00 zł) z tego na: wyposażenie Sali 

Olimpijka w składane meble z tworzywa sztucznego w kwocie 7 750,00 zł, oraz zakup mat 

gumowych, antypoślizgowych zabezpieczających parkiet w Sali Olimpijka w kwocie  

10 000,00 zł.      

- wydatek inwestycyjny w kwocie (+ 5 000,00 zł) dotyczący zakupu namiotu imprezowo – 

cateringowego o wymiarach 6m X 12 m.                

Rozdział 92605 – Zadania w zakresie kultury fizycznej (+6 200,00 zł) – zwiększenie planu 

finansowego wydatków Urzędu Miasta Mława z przeznaczeniem na realizację otwartego 

konkursu ofert na realizację zadań publicznych  w zakresie upowszechniania kultury fizycznej.  

 Po zmianach wydatki wynoszą 100 159 821,16 zł  

 Następnie Skarbnik omówił autopoprawkę Nr 1. Poinformował, że dokonuje się zmiany 

w projekcie prezentowanej uchwały poprzez wprowadzenie: 

- załącznika nr 6 -„Plan rachunku dochodów oraz wydatków nimi sfinansowanych 

samorządowych jednostek budżetowych na 2015 rok”. 

Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 1 ( Dochody ) do projektu uchwały  w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na  2015r. w kwocie (+616,00 zł): 

Dział 750 – Administracja publiczna (+616,00 zł) 

Rozdział 75023 – Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) (+ 616,00 zł) – zwiększenie 

planu dochodów Urzędu Miasta Mława z tytułu wpływu odszkodowania od Towarzystwa 

Ubezpieczeń Wzajemnych „TUW” w związku ze zgłoszoną szkodą w Gimnazjum Nr 1  

w Mławie. 

Dokonuje się zmiany w załączniku Nr 2 ( Wydatki ) do projektu uchwały  w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na  2015r. w kwocie (+ 616,00 zł): 

Dział 801 – Oświata i wychowanie 

Rozdział 80110 – Gimnazja (+ 616,00 zł) – zwiększenie planu finansowego wydatków 

Gimnazjum Nr 1 w Mławie z przeznaczeniem na zakup usług remontowych (naprawa 

zerwanej części zadaszenia z paneli w wejściu głównym do budynku szkoły na skutek burzy  

i ulewnego deszczu). 

Dział 926 – Kultura fizyczna ( 0,00 zł) 

Rozdział 92604 – Instytucje kultury fizycznej ( 0,00 zł) 

Zmiana polegająca na przeniesieniu planu wydatków między paragrafami tj.: 
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1. Zmniejszenie planu finansowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie  

w kwocie (-14 000,00 zł) z wpłat na Państwowy Fundusz Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych. 

2. Zwiększenie planu finansowego Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie  

w kwocie (+14 000,00 zł) z przeznaczeniem na wydatki na zakupy inwestycyjne                             

tj.: zakup przyczepy jednoosiowej z homologacją o ładowności 1,5 t. do ciągnika. 

Powyższe zmiany powodują zmianę załącznika: 

nr 3 „Wydatki na zadania inwestycyjne na 2015 rok nieobjęte wieloletnią prognozą 

finansową” 

Dochody budżetu Miasta uległy zmianie i wynoszą    95 288 014,35 zł   

Wydatki budżetu Miasta uległy zmianie  i wynoszą  100 160 437,16 zł  

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały z autopoprawką Nr 1. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny RYSZARD PRUSINOWSKI 

Zwrócił uwagę na to, że wydatki budżetu Miasta wynoszą już ponad 100 milionów 

złotych, a to bez wątpienia świadczy o dynamice rozwoju Miasta Mława. 

 

Radny MARIAN WILAMOWSKI 

Podziękował i cieszy się, że przeznaczone są pieniądze na przebudowę ul. Gdyńskiej. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Podczas posiedzenia Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Rolnictwa  

i Ochrony Środowiska pytał o to, ale nie uzyskał konkretnej odpowiedzi, stąd dzisiejsze 

pytanie. Chodzi o zwiększenie środków w kwocie 157 tysięcy złotych na przeprowadzenie 

analizy inwestycji ze środków Unii Europejskiej oraz na przygotowanie wniosku  

o dofinansowanie dla zadania pn. „Budowa zbiorników retencyjnych na terenie Miasta 

Mława”. Dlatego poprosił o bardziej konkretną odpowiedź. 



10 

 

Podziękował za zmianę tytułu dotyczącego monitoringu wizyjnego. 

  

JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

Odpowiedziała podobnie, jak podczas posiedzenia Komisji Budownictwa. Kwota  

157 tysięcy złotych jest równa kwocie 30 tysięcy EURO. Przypomniała, że mamy ideogramy 

na budowę zbiorników retencyjnych, a niektóre zostały wybudowane. Obecnie 

rozpoczynamy  nowy okres programowania Unii Europejskiej i środki na takie cele będą 

(głównie w Programie infrastruktura i środowisko), dlatego należy dokonać fachowych, 

eksperckich analiz. Na ich podstawie będzie mogli składać wnioski do różnych programów.  

Wyjaśniła, że miasto chciałoby nawiązać współpracę z jakąś firmą consultingową, 

która specjalizuje się w podobnych analizach i przygotowaniach wniosków. Wówczas 

nastąpiłoby podpisanie ramowej umowy, w której znajdzie się zapis mówiący o tym,  

że współpraca jest ograniczona kwotę, którą miasto można wydać na ten cel. Tą graniczną 

kwotę jest 30 tysięcy EURO. 

Po konsultacji z kancelarią prawno ustalono, że na tym etapie chodzi  

o zarezerwowanie tej kwoty w budżecie Miasta, aby mogło dojść do podpisania planowanej 

umowy. Nawet jeśli na poszczególnych etapach współpracy będą to niższe kwoty,  

to w budżecie Miasta  będziemy już mieć zarezerwowane środki na ten cel w górnej granicy. 

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Nawiązał do sprawy zalania Miejskiego Przedszkola Samorządowego w Mławie przy 

ul. Hożej. W projekcie omawianej uchwały jest wiele zwiększeń środków na różne cele. 

Lokalna prasa opisywała, że koszty jakie trzeba ponieść w związku z awarią w przedszkolu to 

kwota 100 tysięcy złotych. W uchwale tej nie znalazł tej kwoty.  

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Wyjaśnił, że sprawa jest prosta. Otóż w budżecie Miasta przewidziane są środki na 

nieprzewidziane zdarzenia, a takim bez wątpienia była awaria w Miejskim Przedszkolu 

Samorządowym przy ul. Hożej. Z tej rezerwy zostaną przeznaczone środki na skutki zalania  

i modernizację tego budynku. Dodatkowo poinformował, że obiekt jest ubezpieczony,  

jak wszystkie inne, straty zostały oszacowane i czekamy, jaka będzie decyzja ubezpieczyciela 

w tej sprawie.   
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Przy okazji podziękował Pani Dyrektor i pracownikom, którzy pomimo dnia wolnego, 

jakim była niedziela przyszli do pracy. Podziękował też rodzicom dzieci za wyrozumiałość  

i gotowość niesienia pomocy przy usuwaniu skutków zalania pomieszczeń przedszkolnych.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (21 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

z autopoprawką Nr 1  

UCHWAŁĘ  Nr XI / 121 / 2015  

 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2015 rok 

 

Ad pkt 7. 

  ELŻBIETA BORKOWSKA Samodzielne Stanowisko ds. oświaty i szkolnictwa 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie trybu udzielania dotacji dla niepublicznych 

przedszkoli, niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego, niepublicznych szkół 

podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez inne niż Miasto Mława osoby prawne  

i fizyczne oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania. 

Poinformowała, że zgodnie z ustawą o systemie oświaty organ stanowiący jednostki 

samorządu terytorialnego ustala tryb udzielania i rozliczania dotacji szkołom i placówkom 

niepublicznym, prowadzonym przez inne niż Miasto Mława osoby prawne lub osoby 

fizyczne. Od podjęcia ostatniej uchwały regulującej kwestie dotowania w/w placówek 

nastąpiło szereg zmian w prawie oświatowym, istnieje konieczność podjęcia uchwały 

uwzględniającej te zmiany. 

 Istotnym elementem zmiany uchwały jest określenie konkretnej wysokości dotacji dla 

przedszkola niepublicznego w wysokości równej 85% a dla niepublicznej innej formy 

wychowania przedszkolnego 40% ustalonych w budżecie Miasta Mława wydatków bieżących 

ponoszonych w przedszkolach publicznych w przeliczeniu na jednego ucznia, 

pomniejszonych o opłaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego oraz za wyżywienie, 

stanowiące dochody gminy,  z tym że na ucznia niepełnosprawnego w wysokości równej 

kwocie przewidzianej na niepełnosprawnego ucznia przedszkola w części oświatowej 

subwencji ogólnej otrzymywanej przez Miasto Mława. 

 Dotychczas obowiązywał zapis <dotacja dla niepublicznych przedszkoli i innych form 

wychowania przedszkolnego przysługuje na każdego ucznia w wysokości nie niższej niż 75% 

ustalonych w budżecie danej gminy wydatków bieżących ponoszonych w przedszkolach 

publicznych w przeliczeniu na jednego ucznia>. 
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 Zamiana dotyczy również informacji o faktycznej liczbie uczniów. Do tej pory 

informacja ta dotyczyła stanu na ostatni dzień miesiąca poprzedzającego miesiąc złożenia 

informacji, a obecnie według stanu na pierwszy dzień miesiąca. Zakres danych, które 

powinny być zawarte w informacji miesięcznej określa wzór stanowiący załącznik Nr 2 do 

omawianej uchwały. Załącznik Nr 1 i Nr 3 zostały zaktualizowane. 

 Na zakończenie poinformowała, że projekt uchwały został skierowany do konsultacji 

społecznych z organizacjami pozarządowymi w okresie od 14 do 22 października br. 

Wyjaśniła, że konieczność dostosowania zapisów uchwały do obecnie obowiązującego prawa 

oświatowego uzasadnia podjęcie tej uchwały. 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji ds. Rodziny i Spraw 

Społecznych, Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Jest konkretnie ustalona wysokość dotacji 85%, a może być więcej? lub mniej? 

 

ELŻBIETA BORKOWSKA Samodzielne Stanowisko ds. oświaty i szkolnictwa 

Jeżeli w uchwale jest określone ile będzie wynosić dotacja, to tyle ona wynosi. 

Wcześniej był zapis, że dotacja wynosi nie mniej niż 75%, a więc dotacja mogła być udzielona 

wyższej wysokości.  

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

A ile jest na jednego ucznia?  

 

ELŻBIETA BORKOWSKA Samodzielne Stanowisko ds. oświaty i szkolnictwa 

Na dzień 1 października była to kwota 611,00 zł  
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Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał, czy wszystkie przedszkola i wszystkie szkoły złożyły wnioski? 

 

ELŻBIETA BORKOWSKA Samodzielne Stanowisko ds. oświaty i szkolnictwa 

Tak. W obowiązującym terminie do dnia 30 września br. wpłynęło nawet więcej 

wniosków niż obecnie istniejących placówek, bo od dnia 1 września przyszłego roku 

planowane jest otwarcie nowego punktu przedszkolnego.  

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał, czy można mieć wgląd do tych wniosków? 

 

ELŻBIETA BORKOWSKA Samodzielne Stanowisko ds. oświaty i szkolnictwa 

Tak. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XI / 122 / 2015  

 

w sprawie trybu udzielania dotacji dla niepublicznych przedszkoli,  

niepublicznych innych form wychowania przedszkolnego,  

niepublicznych szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez inne  

niż Miasto Mława osoby prawne i fizyczne  

oraz trybu i zakresu kontroli prawidłowości ich pobrania i wykorzystania 

 

 

 Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

 Ogłosił 5 minutową przerwę techniczną. 

 Obrady zostały wznowione o godzinie 14.10 

 

 



14 

 

Ad pkt 8. 

 MIRELLA DRAGUN Główny Specjalista ds. Nieruchomości i Planowania 

Przestrzennego 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Zachodnia” w Mławie. Podstawą do sporządzenia tego planu było 

podjęcie Uchwały Nr XIII/140/2011 z dnia 29 grudnia 2011 r. w sprawie przystąpienia  

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Zachodnia” 

w Mławie. Rejon ten obejmuje obszar pomiędzy ul. Zachodnią, Osiedlem Książąt 

Mazowieckich oraz ul. Kościuszki do linii torów kolejowych. Ze względu na zmianę 

interpretacji przepisów prawa w dniu 28 października 2014r. Rada Miasta Mława podjęła 

Uchwałę Nr XLIV/445/2014 w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/140/2011 w sprawie 

przystąpienia do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Zachodnia” 

w Mławie. Zgodnie z przyjętą procedurą Burmistrz Miasta Mława ogłosił w lokalne j prasie, 

na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta, a także na stronie internetowej BIP Urzędu Miasta 

informację o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Wysłał również informację do wszystkich niezbędnych organów, które 

zajmują się opiniowaniem i uzgadnianiem miejscowych planów. Następnie zawarł umowę  

z P. Izabelą Sobierajską – architektem, na wykonanie planu oraz całej niezbędnej 

dokumentacji. Cały projekt został wysłany do uzgodnień i do zaopiniowania. Uzyskał 

pozytywną opinię Miejskiej Komisji Urbanistyczno – Architektonicznej w Mławie oraz został 

przesłany do siedemnastu organów wydających opinię oraz do szesnastu instytucji, które 

uzgadniały ten projekt. Uwag nie było. Burmistrz Miasta Mława ogłosił następnie na tablicy 

ogłoszeń UM, jak również na stronie BIP Urzędu Miasta ogłoszenie o wyłożeniu miejscowego 

planu do wglądu. Odbyła się wtedy również dyskusja publiczna w Państwowej Wyższej 

Szkole Zawodowej w Mławie. Można było składać w tym czasie uwagi na temat planów. 

Wpłynęły 2 uwagi i zostały one uwzględnione przez Burmistrza Miasta Mława. Pierwsza  

z nich dotyczyła odsunięcia linii zabudowy w okolice obszaru 5E o przybliżenie jej z 6 na 4 m. 

Druga dotyczyła dopuszczenia w miejscach, gdzie są dominanty dachów płaskich. Obydwie 

uwagi są już naniesione na ten plan. Do tego planu zostały wprowadzone 2 autopoprawki 

wynikające z przepisów prawa – musi być określona ilość miejsc przeznaczonych do 

parkowania pojazdów posiadających Kartę Parkingową. Druga autopoprawka dotyczyła 

utraty mocy poprzedniej uchwały o miejscowym planie  zagospodarowania przestrzennego. 

Dzisiaj wszelkie poprawki są już naniesione. Plan nie narusza Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego.  
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IZABELA SOBIERAJSKA architekt 

Poinformowała, że projekt planu zagospodarowania terenu „Zachodnia” jest to 

obszar położony pomiędzy ul. Zachodnią, Osiedlem Książąt Mazowieckich oraz ul. Kościuszki 

do linii torów kolejowych. W przyszłości będzie tu Aleja Świętego Wojciecha. Są to ważne 

elementy centro twórcze. Jest tu projektowana droga, co nie jest zachętą do zabudowy 

mieszkaniowej. Pojawiają się elementy zabudowy mieszkaniowej –  istnieje ona tu w dużym 

stopniu. Istnieją też obszary zabudowy mieszkaniowej z równoczesnym dopuszczeniem 

funkcji usługowych. Są też kwartały tylko przeznaczone na zabudowy mieszkaniowej. Jest 

zachowany teren zieleni publicznej. Parametry zabudowy: jeśli chodzi o budynki usługowe do 

12 m, budynki jednorodzinne do 11 m z możliwość realizacji 3 dominat. Wielkość działek 

budowlanych na tych terenach to nie mniej niż 6000 m2. Istniejące boksy garażowe zostają 

zachowane – istnieje możność zabudowy tej cześć budynkiem kilkukondygnacyjnym. 

Zachowane zostają elementy infrastruktury technicznej. Jeśli chodzi o drogi – najważniejsza 

będzie droga zbiorcza. Została ona częściowo zwężona, ze względu na dostępność kolektora. 

Do tego planu nie było uwag, które nie zastały nie uwzględnione.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię.  

  

 Radny JERZY RAKOWSKI 

Zapytał o możliwość umieszczenia reklam – chodzi o słupy ogłoszeniowe.  

Czy dopuszczenie słupów reklamowych będzie dopuszczone na osiedlach jednorodzinnych? 

Czy na terenach usługowych jest możliwość umieszczenia reklamy stojącej? Uważa, że takie 

reklamy powinny być dopuszczone na terenach usługowych.  

 

 IZABELA SOBIERAJSKA architekt 

Poinformowała, że intencją tego planu było zakazanie reklamy, gdyż szpecą one 

miasto. Lepiej wyglądają one przy drogach. W tym przypadku chcemy wykształcić pierzeje 

zabudowy. Budynki usługowe powinny mieć reklamy umieszczone na elewacjach. Wyraziła 

zdanie, że nie wyobraża sobie umieszenia tu reklam wolnostojących. Co do słupów 

ogłoszeniowych, to rzeczywiście nie są one dopuszczone do planu. Wyraziła zadanie, że nie 

widzi koniczności, żeby je tu umieszczać. Jeśli byłoby to niezbędne, to jest możliwość zmiany 

tego planu i dopuszczenie posadowienia słupów ogłoszeniowych.  
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Radny JANUSZ WIŚNIEWSKI 

Chciał podkreślić, że każda wydawana decyzja o warunkach zabudowy jest decyzją dla 

małego obszaru, a plan szczegółowy określa bardzo duże obszary. Musimy dążyć do tego, 

aby tych planów było jak najwięcej. Proces inwestycyjny dzięki temu będzie szybszy  

i łatwiejszy.  

 

Radny JAROSŁAW ZADROŻNY 

W imieniu swoim jak i mieszkańców podziękował Burmistrzowi Miasta Mława za 

sporządzenie tego planu.  

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Wyraził zdanie, że oczekujemy na kolejne miejscowe plany. Jest to bardzo dobre 

rozwiązanie.  

Ponownie poruszył temat słupów. Uważa, że jest to ważna sprawa, aby je dopuścić – 

zgłosił to jako wniosek formalny.  

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Poinformował, że ktoś chciałby zabrać głos w sprawie wniosku formalnego złożonego 

przez Radnego Jerzego Rakowskiego, to teraz jest właściwy moment.  

 

IZABELA SOBIERAJSKA architekt 

Aby rozwiać wszelkie wątpliwości formalne zapytała, czy chodzi o tereny dróg 

publicznych? Słupy będę umieszczone w drodze? Jeśli umieścimy zapis: „za wyjątkiem 

miejskich słupów ogłoszeniowych” wtedy nie będzie potrzeby powtórnego wyłożenia planu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Ogłosił 5 minutową przerwę. 

Obrady zostały wznowione o godzinie 14.45 
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IZABELA SOBIERAJSKA architekt 

 Wyraziła opinię, że słupy ogłoszeniowe informacyjne nie podlegają pod definicję 

reklamy.  

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

W związku z tym wycofał swój wniosek.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

UCHWAŁĘ  Nr XI / 123 / 2015  

 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

terenu „Zachodnia” w Mławie 

 

Ad pkt 9. 

 MIRELLA DRAGUN Główny Specjalista ds. Nieruchomości i Planowania 

Przestrzennego 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego terenu „Wójtostwo I” w Mławie. Poinformowała, że Rada Miasta Mława 

podjęła Uchwałę Nr X/95/2011 w dniu 28 września 2011 r. w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Wójtostwo I”  

w Mławie. Plan ten obejmuje obszar położony w rejonie ul. Wójtostwo, ul. Torfa Załęskiego, 

ul. Nowoleśnej i rzeki Seracz. W związku ze zmianą przepisów prawa w dniu 28 października 

2014 r. Rada Miasta Mława podjęła Uchwałę Nr XLIV/444/2014 zmieniającą Uchwałę  

Nr X/95/2011 z dnia 28 września 2011 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu „Wójtostwo I” w Mławie.  

Po stwierdzeniu, że plan nie narusza Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Miasta Mława, Rada Miasta Mława dnia 24 kwietnie 2012r. podjęła Uchwałę 

Nr XVII/164/2012. Poinformowała, iż zgodnie z przyjętą procedurą Burmistrz Miasta Mława 

ogłosił w lokalne  prasie, na tablicy  ogłoszeń Urzędu Miasta, a także na stronach BIP Urzędu 

Miasta informację o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego. Wysłał również informację do wszystkich niezbędnych organów, które 

zajmują się opiniowaniem i uzgadnianiem miejscowych planów. Następnie zawarł umowę  

z P. Izabelą Sobierajską – architektem, na wykonanie planu oraz całej niezbędnej 

dokumentacji. Projekt został wysłany do 15 instytucji do opiniowania oraz do 16 instytucji 
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celem jego uzgodnienia. Po wprowadzeniu wszystkich opinii Burmistrz Miasta Mława wyłożył 

miejscowy plan do wglądu. Informacja o tym była podana w lokalnej prasie, na tablicy 

ogłoszeń Urzędu Miasta oraz na stronie BIP Urzędu Miasta. Odbyła się dyskusja publiczna  

w Państwowej Wyższej Szkole Zawodowej w Mławie. Istniała możliwość składania uwagi do 

planu. Wpłynęły 3 uwagi. Cześć z nich została uwzględniona przez Burmistrza Miasta Mława.  

Uwzględniona została uwaga dotyczyła kiosku, który znajdował się w drodze. Osoba 

dzierżawiąca go prosiła o możliwość jego rozbudowy i nadbudowy. Druga uwzględniona 

uwaga dotyczyła zapisu w obszarze, gdzie pokrycie dachów płaskich było możliwe tylko 

dachówką oraz blachą tytanowo-węglową. Wnioskodawcy wnosili o możliwość pokrywania 

ich papą. Trzecia uwaga uwzględniona dotyczyła możliwość adaptacji i rozbudowy zakładów 

usługowo - produkcyjnych. Wszystkie te trzy uwagi zostały uwzględnione przez Burmistrza 

Miasta Mława.  

Do tego planu również zostały wprowadzone 2 autopoprawki wynikające z przepisów 

prawa – musi być określona ilość miejsc przeznaczonych na parkowanie pojazdów 

posiadających Kartę Parkingową. Te zmiany zostały naniesione w tym planie. Druga 

autopoprawka dotyczyła utraty mocy poprzedniej uchwały o miejscowym planie  

zagospodarowania przestrzennego. Dzisiaj wszelkie poprawki są już naniesione. Plan nie 

narusza Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego. Projekt 

planu został przedstawiony razem z uwagami, które nie zostały uwzględnione.  

 

IZABELA SOBIERAJSKA architekt 

Plan ten nie jest planem dużym. Obejmuje nie całe 7 ha powierzchni., jednak jest 

bardzo różnorodny. Występuje tu zabudowa jednorodzinna, wielorodzinna, jak i usługowa. 

Występuje zieleniec, który jest dosyć dobrze zagospodarowany. Zostały wskazane tereny 

zabudowy jednorodzinnej jak i jednorodzinnej z funkcją usługowa. Wskazane zostały obszary 

zabudowy wielorodzinnej z funkcją usługową. Maksymalna wysokość zabudowy 

jednorodzinnej wynosi na tym obszarze 11 metrów. Jeśli chodzi o zabudowę usługowa 

wolnostojącą to jest to 5 metrów. Wyjątkiem jest rejon południowy – lokalna dominanta 

wynosi tu 16,5 m z nakazem zachowania na terenie mieszkano usługowym skweru zielonego. 

Dopuszczona jest to pewna dowolność w realizacji obiektów administracyjno – biurowych, 

jak i zabudowy mieszkaniowej. Wszelkie drogi zostały zachowane.  

Poinformowała, że do tego planu wpłynęły dwie uwagi, które nie zostały 

uwzględnione. Pierwszą z nich złożył właściciel pawilonu handlowego. Jest najemcą gruntu, 

na którym posadowiony jest budynek. Wnioskował on o wydzielanie działki w drodze pod 

istniejącym budynkiem handlowym oraz możliwości jego rozbudowy. Problem polega na 

tym, iż miejscowym planie nie możemy wydzielić działki, dlatego ta uwaga została nie 

uwzględnia. Prosił również o uregulowanie sprawy własności działki pod budynkiem. Plan 
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miejscowy nie określa jednak tego typu praw. Drugi wnioskodawca wnosił o zdefiniowanie 

wskaźnika intensywności zabudowy. Ustawa o zagospodarowaniu i planowaniu 

przestrzennym zawiera definicję intensywności zabudowy.  

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

W związku z tym, że wpłynęły dwie uwagi – jedna uwzględniona częściowo i dwie nie 

uwzględnione zaproponował, aby Rada Miasta Mława głosowała 3 razy, każdą uwagę 

oddzielnie: 

 uwaga Nr 1 - wydzielanie działki w drodze KD-L pod istniejącym budynkiem 

handlowym oraz możliwość jego rozbudowy  

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (za – nie było głosów, 16 radnych – przeciw,  

4 radnych – wstrzymało się) opowiedziała się za nie uwzględnieniem uwagi częściowo 

 

 uwaga Nr 2 - uregulowanie praw własności gruntu pod budynkiem  

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 – przeciw, jednogłośnie) opowiedziała się za 

nie uwzględnieniem uwagi 

 

 uwaga Nr 3 - zdefiniowanie pojęcia wskaźnik intensywności zabudowy  

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 – przeciw, jednogłośnie) opowiedziała się za 

nie uwzględnieniem uwagi 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 124 / 2015  

 

w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

terenu „Wójtostwo I” w Mławie 
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Ad pkt 10. 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zamiany nieruchomości, której przedmiotem 

są niezabudowane nieruchomości: 

 

- nr 415/14 o powierzchni 151 m2 – stanowiąca własność Miasta Mława, położona w Mławie 

przy ul. Studzieniec 

- nr 414/3 i nr 415/11 o łącznej powierzchni 30 m2 – stanowiąca własność osób prywatnych, 

położona w Mławie przy ul. Studzieniec. 

 Poinformowała, że zamiana ta nastąpi na wniosek Burmistrza Miasta Mława.  

W wyniku zamiany Miasto Mława nabędzie do zasobu nieruchomości nr 414/3 i nr 415/11  

z przeznaczeniem na urządzenie gminnej drogi publicznej – ul. Studzieniec. 

 Wartości praw do zamiany nieruchomości zostaną określone przez rzeczoznawcę 

majątkowego. W przypadku nierównej wartości zamienianych praw stosuje się dopłatę, 

której wysokość jest równa różnicy tych wartości. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 125 / 2015  

 

w sprawie zamiany nieruchomości 

 

Ad pkt 11. 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

 Przedstawiła cztery projekty uchwał w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej.  
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Pierwszy dotyczył sprzedaży w drodze przetargu zabudowanej nieruchomości  

nr 2794/32 o powierzchni 295 m2, położonej w Mławie przy ul. Broniewskiego. 

Przedmiotowa nieruchomość jest zabudowana częścią budynku dawnej kotłowni PEC. 

 Nieruchomość nadaje się do samodzielnej zabudowy, dlatego przetarg będzie miał 

formę przetargu nieograniczonego. Cena wywoławcza zostanie ustalona na podstawie 

wartości nieruchomości, określonej przez rzeczoznawcę majątkowego, przy czym cena 

wywoławcza w pierwszym przetargu powinna być nie niższa niż wartość nieruchomości.  

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 126 / 2015  

 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 

 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

 Przedstawiła drugi projekt uchwały dotyczący sprzedaży na rzecz użytkownika 

wieczystego nieruchomości nr 4154 o powierzchni 47 m2, położonej w Mławie przy  

ul. Chrobrego. Przedmiotowa nieruchomość jest zabudowana budynkiem handlowym, który 

stanowi odrębny od gruntu przedmiot własności użytkownika wieczystego. 

 Wniosek o sprzedaż złożył użytkownik wieczysty, zgodnie z art. 32 ust. 1 ustawy  

o gospodarce nieruchomościami, nieruchomość gruntowa oddana w użytkowanie wieczyste 

może być sprzedana wyłącznie użytkownikowi wieczystemu.  

 Poinformowała, że cenę nieruchomości gruntowej ustala się na podstawie jej 

wartości określonej przez rzeczoznawcę majątkowego w wysokości nie niższej niż ta wartość.  

Na poczet ceny zalicza się kwotę równą wartości prawa użytkowania wieczystego. 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię. 
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Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 127 / 2015  

 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 

 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza  

Przedstawiła kolejny projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości 

komunalnej. Przedmiotem tej uchwały jest sprzedaż w drodze przetargu niezabudowanej 

nieruchomości nr 585/1 i nr 585/4 o łącznej powierzchni 1218 m2 , położonej w Mławie  

w rejonie ul. Banku Miast.  

 Poinformowała, że nieruchomość ta nie ma dostępu do drogi publicznej i dlatego nie 

nadaje się do samodzielnej zabudowy.  

 Nieruchomość zostanie sprzedana w drodze przetargu ograniczonego na poprawienie 

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległych. Cena wywoławcza zostanie 

ustalona na podstawie wartości nieruchomości, określonej przez rzeczoznawcę 

majątkowego, przy czym cena wywoławcza w pierwszym przetargu powinna być nie niższa 

niż wartość nieruchomości. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (20 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 128 / 2015  

 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 

 

JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza  

 Przedstawiła ostatni projekt uchwały w tym punkcie w sprawie sprzedaży 

nieruchomości komunalnej. Poinformował, że sprzedaż dotyczy w drodze bezprzetargowej 
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nieruchomości nr 4048 o powierzchni 467 m2 na rzecz właściciela nieruchomości przyległej 

składającej się z działek nr 4049, nr 4050, nr 4051. Nieruchomości te położone są w Mławie 

przy ul. Lelewela. Nieruchomość nr 4048 nie może być zagospodarowana, jako odrębna 

nieruchomość, a jej sprzedaż nastąpi w celu poprawienia warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. Poinformował, że przedmiotowa nieruchomość jest zabudowana 

częścią budynku stacji transformatorowej. W umowie sprzedaży nabywca obciąży 

nieruchomość służebnością przesyłu na rzecz ENERGA-OPERATOR S.A., która jest 

właścicielem urządzeń technicznych energii elektrycznej. 

 Wniosek w sprawie sprzedaży złożył właściciel przyległej nieruchomości o numerach: 

4049, 4050, 4051, który obecnie dzierżawi nieruchomość nr 4048. Na nieruchomości 

przyległej jest realizowany budynek mieszkalno-usługowy wielorodzinny. Dostęp z drogi 

publicznej do części budynku oraz na zaplecze działek o numerach: 4049, 4050, 4051  jest 

możliwy wyłącznie przez działkę nr 4048. Dlatego jej sprzedaż nastąpi w drodze 

bezprzetargowej na rzecz właściciela nieruchomości przyległej nr 4049, nr 4050, nr 4051  

w celu poprawienia warunków jej zagospodarowania. Sprzedaż nieruchomości nr 4048 na 

rzecz właścicieli innych przyległych nieruchomości uniemożliwiłoby korzystanie  

z nieruchomości nr 4049, nr 4050, nr 4051 w sposób zgodny z jej obecnym 

zagospodarowaniem.  

 Cena sprzedaży nieruchomości zostanie ustalona w wysokości nie niższej niż jej 

wartość, określona przez rzeczoznawcę majątkowego. 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Budownictwa, Gospodarki 

Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska i uzyskał pozytywną opinię.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (17 głosami za,  3 głosami wstrzymującymi) 

podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 129 / 2015  

 

w sprawie sprzedaży nieruchomości komunalnej 

 

 

 



24 

 

Ad pkt 12. 

 JANINA BUDZICHOWSKA z-ca Burmistrza 

 Przedstawiła projekt uchwały Rady Miasta w sprawie nadania nazwy ulicy położonej 

między ul. Adama Mickiewicza i ul. Graniczną imieniem Hanny Rudzkiej-Cybisowej. Wniosek 

o nadanie nazwy ulicy złożył Proboszcz Parafii pw. Św. Jana Kantego ks. Janusz Cegłowski, 

Prezes Polskiego Klubu Ekologicznego Okręg Mazowiecki Ewa Osowska oraz Wojciech 

Rutkowski. 

 Hanna Rudzka-Cybisowa urodziła się w Mławie w 1893r. Jej twórczość znalazła 

uznanie już przed II wojną światową, a w okresie powojennym zyskała niekwestionowany 

autorytet. Jej obrazy znajdziemy we wszystkich muzeach Polski, wielu zbiorach prywatnych 

oraz za granicą.  

 Wnioskodawcy argumentują, że nadając nazwę ulicy przywrócimy pamięć  

o znakomitej artystce światowej sławy, z której Mława może być dumna.  

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosiła o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska  

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 130 / 2015  

 

w sprawie nadania nazwy ulicy 

 

Ad pkt 13. 

 MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta 

Mława w latach 2016-2020 do partnerskiej współpracy przy realizacji projektu: „Regionalne 
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partnerstwo samorządów Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego  

w zakresie e-administracji i geoinformacji”. 

Poinformował, iż projekt ten będzie kontynuacją przedsięwzięć realizowanych przez 

Miasto Mława w ramach projektów „Przyśpieszenie wzrostu konkurencyjności województwa 

mazowieckiego, poprzez budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na 

wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych bez wiedzy województwa mazowieckiego 

wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa”, które zostaną 

zakończone w 2015 r. 

Dodał, że projekt ten będzie realizowany przy udziale Urzędu Marszałkowskiego 

Województwa Mazowieckiego. Szacowana kwota projektu to 114 mln zł, 80 % stanowić będą 

środki z Funduszu rozwoju regionalnego. Do zadań realizowanych w ramach projektu będę 

należeć mi. 

 cyfryzacja baz danych wchodzących w skład państwowego zasobu 

geodezyjnego i kartograficznego, tj. m.in. Baz Danych Obiektów 

Topograficznych, geodezyjnej sieci uzbrojenia terenu, ewidencji gruntu  

i budynków oraz innych danych o charakterze przestrzennym, 

 stworzenie zaplecza informatycznego dla gmin i powiatów w zakresie e-usług 

oraz systemów informatycznych utworzonych w ramach projektów – 

wsparcie w sprzęt komputerowy oraz oprogramowania niezbędne do 

prawidłowego działania rozwijanych i tworzonych modułów, 

 wsparcie techniczne dla gmin i powiatów w zakresie wdrożeń usług 

elektronicznej administracji, geoinformacji, opracowania i wdrożenia nowych 

usług świadczonych drogą elektroniczną. 

Poinformował, iż wkład własny Miasta będzie wynosił 27 320,67 zł. 

 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  
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UCHWAŁĘ  Nr XI / 131 / 2015  

 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Miasta Mława w latach 2016-2020  

do partnerskiej współpracy przy realizacji projektu: „Regionalne partnerstwo samorządów 

Mazowsza dla aktywizacji społeczeństwa informacyjnego  

w zakresie e-administracji i geoinformacji” 

 

Ad pkt 14. 

 MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta  

 Przedstawił projekt uchwały Rady Miasta w sprawie wzniesienia Pomnika „Żołnierzy 

Wyklętych” w Mławie. Odczytał wniosek z dnia 16 lipca 2015r., który w tej sprawie złożył 

Społeczny Komitet Budowy Pomnika „Żołnierzy Wyklętych” z prośbą o użyczenie działki 

miejskiej w pobliżu kościoła Świętej Rodziny, przy ul. Kopernika/ ul. Torfa Załęskiego w celu 

posadowienia na niej kamienia na postumencie wraz z tablicą pamiątkową poświęconą 

„Żołnierzom Wyklętym” Ziemi Mławskiej.  Następnie poinformował, że w nawiązaniu do 

pierwszego wniosku Komitet złożył kolejne pismo w dniu 10 września br., w którym czytamy, 

że  w dniu 11 sierpnia 2015r. odbyło się spotkanie podczas którego ustalono numery działek 

które chcą użyczyć pod posadowienie pomnika. W załączniku nr 1 do uchwały określona 

została lokalizacja pomnika (po lewej stronie od strony Kościoła). 

 

W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu oraz 

Komisji Budownictwa, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska  

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny HENRYK KACPRZAK  

Zapytał dlaczego akurat to miejsce zostało wybrane na miejsce pomnika i czy odbyły 

się rozprawy społeczne dotyczące tego tematu? Jaki był skład komisji decydującej o miejscu 

posadowienia pomnika? Zaznaczył również, że będzie wnosił sprzeciw, co do budowy 

pomnika w tym miejscu. Uważa, że dobrym miejscem na pobudowanie pomnika byłoby 

miejsce na ul. Reymonta.  
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Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

Poinformował, że jest przedstawicielem Komitetu, które jest ciałem kolegialnym.  

W jego skład wchodzą znakomici historycy, zasłużeniu ludzie – Kombatanci ze Światowego 

Związku Żołnierzy Armii Krajowej, Światowego Związku Żołnierzy Narodowych Sił Zbrojnych  

i Byłych Więźniów Okresu Stalinowskiego. Ten pomnik ma być uhonorowaniem Żołnierzy 

Ziemi Mławskiej. Wyraził zdanie, że miejsce w którym miałby stanąć pomnik jest 

odpowiednie dla tego celu. Ta cześć miasta jest bardzo ładna, a pomnik będzie usytuowany 

w sąsiedztwie Kościoła Parafii Św. Rodziny. Samorząd Miejski i Powiatowy chce w ten sposób 

uczcić pamięć o Żołnierzach Wyklętych. Osoby reprezentujące komitet budowy pomnika, to 

osoby zacne – kombatanci, historycy i przedstawiciele różnych kręgów.  

 

Radny KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Zapytał o skład Komitetu honorowego? 

 

Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

Wyraził zdanie, że nie jest to przedmiotem tej uchwały, po czym dodał, że w skład 

Komitetu honorowego wchodzą parlamentarzyści, Starosta Mławski, historycy, doktorzy  

z dziedziny historii. 

 

Radny KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Zapytał, czy w skład Komitetu honorowego wchodzą przedstawiciele samorządu 

Powiatu i Miasta? 

 

Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

Poinformował, że pomysłodawcami powołania obu komitetów byli kombatanci 

dlatego uważa, że to oni byliby osobami kompetentnymi do udzielenia odpowiedzi na to 

pytanie. Komitet honorowy jest powoływany sukcesywnie – jeśli Przewodniczący obu rad – 

Rady Miasta Mława i Rady Powiatu Mławskiego wyrażą taką chęć, wówczas na pewno takie 

zaproszenie otrzymają. Tak samo będzie w przypadku nowych parlamentarzystów. 
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Radny KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Uznał, że otrzymał odpowiedź i brzmi ona – nie.  

 

Radny MICHAŁ NOWAKOWSKI 

Podkreślił, że nie chce podejmować dyskusji w tej kwestii i jego zdaniem pomnik 

powiem łączyć, a nie dzielić. Przeprosił radnego Krzysztofa Wasiłowskiego, że nie otrzymał 

on  zaproszenia w czasie, kiedy sprawował funkcję Przewodniczącego Rady Miasta.  

 

Radny KRZYSZTOF WASIŁOWSKI 

Wyraził zdanie, że żyje teraźniejszą i nie chce wracać do przeszłości i uważa temat za 

zakończony.  

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Nie jest stosowne, że zaproszenie w twej sprawie zostało dopiero teraz 

przedstawione. Żałuje, że radni nie zostali zaproszenie do tej inicjatywy. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (19 głosami za, przy 1 przeciw) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 132 / 2015  

 

w sprawie wzniesienia Pomnika „Żołnierzy Wyklętych” w Mławie 

 

Ad pkt 15.  

 MARIUSZ SZCZECHOWICZ Sekretarz Miasta 

 Przedstawił projekt uchwały dotyczący uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na zmianę przeznaczenia części dotacji celowej opisanej w załączniku Nr 7 w dz. 926, rozdz. 

92601, § 2320 z dotacji celowej przeznaczonej na częściowe pokrycie kosztów 

funkcjonowania Mławskiej Hali Sportowej w Mławie na zadanie inwestycyjne pod nazwą 

„Budowa Drogi Dojazdowej do Mławskiej Hali Sportowej”. Rada Miasta Mława podjęła  

w dniu 29 września br. Uchwałę Nr X/107/2015 w tej sprawie. 
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Z uwagi na podjęcie Uchwały Nr X/106/2015 przez Radę Miasta Mława w dniu  

29 września 2015r. w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2015, które normuje też 

zakres wydatków związanych z częściowym pokryciem kosztów budowy drogi dojazdowej do 

Mławskiej Hali Sportowej w Mławie (załącznik Nr 5 do Uchwały Nr X/106/2015 Rady Miasta 

Mława z dnia 29 września 2015 r.) należy anulować uchwałę poprzez jej uchylenie. 

 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Budżetu  i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 133 / 2015  

 

w sprawie uchylenia Uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zmianę przeznaczenia  

części dotacji celowej opisanej w załączniku Nr 7 w dz. 926, rozdz. 92601, § 2320  

z dotacji celowej przeznaczonej na częściowe pokrycie kosztów funkcjonowania  

Mławskiej Hali Sportowej w Mławie na zadanie inwestycyjne  

pod nazwą „Budowa Drogi Dojazdowej do Mławskiej Hali Sportowej” 

 

Ad pkt 16. 

 AGNIESZKA PUZIO DĘBSKA Pełnomocnik Burmistrza ds. Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi 

 Przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta 

Mława z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 

2016. 

Poinformowała, że zgodnie z art. 5a ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie, organ stanowiący jednostki samorządu terytorialnego 

zobowiązany jest do uchwalenia rocznego plany współpracy. Dążąc do prawidłowej realizacji 

tego zadania opracowany został Program współpracy Miasta Mława z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 

2003r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016.  
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Po raz pierwszy Program współpracy został zaopiniowany przez Mławską Radę 

Pożytku Publicznego – otrzymał opinię pozytywną. Program, zgodnie z Uchwałą  

Nr XLIX/504/2010 Rady Miejskiej w Mławie podlega konsultacjom. Konsultacje społeczne  

z organizacjami pozarządowymi trwały od dnia 28 września do dnia 12 października br. 

Wpłynęły 4 uwagi od 4 organizacji samorządowych. Kolejnym etapem było przyjmowanie 

uwag od jednostek organizacyjnych i właściwych merytorycznie wydziałów.   

Po zakończeniu tych wszystkich etapów został opracowany obecny Program 

współpracy – w treści przedstawionej na dzisiejszej sesji Rady Miasta. Rozdziały w tym 

programie wynikają z ustawy o pożytku publicznym. Współpraca polega głównie na zlecaniu 

organizacjom zadań publicznych przy współpracy z Mławską Radą Pożytku Publicznego. 

Priorytetowe zadania zostały określone w trzech obszarach:  

I - Wspieranie działalności kulturalnej. W pierwszym kwartale 2016 r. zostanie 

ogłoszony konkurs na realizację zadań publicznych w zakresie działalności kulturalnej.  

II – Sport, upowszechnianie kultury fizycznej, wypoczynek letni. W tym obszarze 

planowanie jest ogłoszenie trzech konkursów – 2 z nich będą ogłoszenie w listopadzie 2015 

r. natomiast ostatni będzie ogłoszony w pierwszym kwartale 2016 r.  

III – Polityka społeczna. Jest to bardzo rozległy obszar działania. Wyszczególnione 

zostały w nim poszczególne zadania: Profilaktyka i rozwiązywanie problemów alkoholowych, 

przeciwdziałanie narkomanii, działania na rzecz osób z niepełnosprawnością i ich rodzin, 

pomoc społeczna rodzinom i osobom w trudnej sytuacji życiowej, zwiększenie udziału osób 

starszych w życiu społecznym.  

Planowane jest ogłoszenie trzech konkursów w pierwszym kwartale 2016 r. Program 

będzie obowiązywał cały rok 2016. Przewidywana kwota to 430 000 zł – ale Rada Miasta 

Mława musi podjąć uchwałę budżetową na 2016r. 

 

 W imieniu Pana Burmistrza poprosił o podjęcie tej uchwały. 

 

Projekt uchwały omawiany był na posiedzeniu Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

Komisji ds. Rodziny i Spraw Społecznych oraz Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu   

i uzyskał pozytywną opinię. 

 

Radny HENRYK KACPRZAK 

Zapytał o kwotę 430 000,00 zł – czy ta pula jest przewidziana już na poszczególne 

obszary?  
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AGNIESZKA PUZIO DĘBSKA Pełnomocnik Burmistrza ds. Współpracy z organizacjami 

pozarządowymi 

Poinformowała, że ta kwota, jest to kwota zaplanowana. Zostanie ona uwolniona  

w momencie uchwalenia budżetu na przyszły rok. Istnieje tylko wstępny harmonogram 

środków przewidzianych na poszczególne obszary: działalność kulturalna – 70 000,00  zł., 

szerzenie kultury fizycznej i sportu – 250 000,00 zł, sprzyjanie rozwojowi sportu na terenie 

Miasta Mława 70 000,00 zł, wypoczynek dla dzieci i młodzieży – 15 000,00 zł, aktywizacja 

osób starszych i pomoc najuboższym, pomoc osobom z niepełnosprawnością – 10 000,00 zł.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosami za, jednogłośnie) podjęła  

 

UCHWAŁĘ  Nr XI / 134 / 2015  

 

w sprawie uchwalenia Programu współpracy Miasta Mława  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  

w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2016. 

 

Ad pkt 17. 

 DOROTA KACZOREK MAGDALIŃSKA Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

 Przedstawiła Informację o działaniach zmierzających do poprawy warunków 

życiowych rodzin wielodzietnych zamieszkałych na terenie Miasta Mława (kopia Informacji 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Zauważył, że należy przeanalizować skuteczność tego Programu. Zapytał, czy nie 

należy zastanowić się nad zwiększeniem ulg na poszczególne usługi. Często w tych 

przypadkach mamy do czynienia z rodzinami biednymi. 
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DOROTA KACZOREK MAGDALIŃSKA Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej 

Poinformowała, że rozumie tą sugestię, jednak często rodziny 3 + nie są to rodziny 

biedne. Korzystają ze świadczeń rodzinnych, ale nie kwalifikują się, żeby korzystać z pomocy 

społecznej. Poszczególne ministerstwa często określają szczegółowo wysokość tych ulg. Jeśli 

chodzi o naszą działalność, to informacja z zaproszeniem i zachęceniem do przystąpienia do 

programu zarówno lokalnego, jak i krajowego została rozesłana do Mławskich 

przedsiębiorców. Jeśli chodzi o wysokość ulg, to zależy to w dużej mierze od Dyrektorów 

poszczególnych jednostek, jak i Państwa Radnych.  Myślę, że jeśli chodzi o miasto Mława,  

to jesteśmy na czele samorządów, które kładą nacisk na pomoc społeczną, a także pomoc 

rodzinie. 

Więcej głosów w dyskusji w tym punkcie nie było. 

 

Ad pkt 18. 

Sekretarz obrad JANUSZ WOJNAROWSKI 

Przedstawił informację dotyczącą analizy oświadczeń majątkowych złożonych za 

2014r. i odczytał treść pism, które wpłynęły do Przewodniczącego Rady Miasta Mława  

w przedmiotowej sprawach: 

 pismo Wojewody Mazowieckiego z dnia 1 października 2015r. dotyczące 

analizy oświadczeń majątkowych złożonych na rozpoczęcie kadencji i za rok 

2014 Burmistrza Miasta Mława oraz Przewodniczącego Rady Miasta Mława 

(kopia pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu), 

 pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Mławie z dnia 19 sierpnia 2015r.  

dot. weryfikacji oświadczeń majątkowych radnych wg stanu na dzień  

31 grudnia 2014r. (kopia pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu), 

 pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Mławie z dnia 14 października br. 

dot. weryfikacji oświadczenia majątkowego Radnego Marian Wilamowskiego  

(kopia pisma stanowi załącznik do niniejszego protokołu), 

 pismo Burmistrza Miasta Mława z dnia 27 października 2015r. dot. analizy 

oświadczeń majątkowych z-cy Burmistrza Miasta, Sekretarza Miasta, 

Skarbnika Miasta, osób wydających decyzje administracyjne oraz dyrektorów 

jednostek organizacyjnych i prezesów spółek (kopia pisma stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu). 
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Ad pkt 19. 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława  

 Przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miasta podjętych podczas  

X sesji Rady Miasta Mława w dniu 29 września 2015r. 

  

Ad pkt 20. 

 SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

 Przedstawił prezentacje pt. „Przebudowa ulicy Kopernika – zakończenie projektu”. 

(Wydruk prezentacji multimedialnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. ) 

 Następnie poruszył temat dotyczący budżetu obywatelskiego. Poinformował,  

że wpłynęło 1431 wniosków, które teraz będą poddane weryfikacji i liczeniu. Weryfikacja 

polega na sprawdzeniu, czy wnioski zostały kompletnie wypełnione, czy został oddany jeden 

głos oraz na sprawdzeniu wiarygodności  danych (głównie numeru PESEL).   

 Przedstawił informację za okres między sesjami. Poinformował,   

że w sprawozdawczym okresie Burmistrz Miasta podpisał 20 zarządzeń, które są 

publikowane na stronie internetowej Miasta Mława. 

  

Następnie przedstawił informację  z pracy wydziałów Urzędu Miasta: 

Raport z działań Straży  Miejskiej: 
 w okresie sprawozdawczym przyjęto 128 zgłoszeń od mieszkańców Mławy; największą grupę 

zgłoszeń stanowiły zgłoszenia w sprawie naruszenia przepisów w komunikacji – 34, następnie 

zgłoszenia w sprawie niewłaściwego trzymania psów – 20 zgłoszeń i przepisów odnośnie 

utrzymania czystości i porządku – 18 zgłoszeń 

 przeprowadzono 3 wspólne służby z Policją  

 w zakresie działań Centrum Monitoringu Miejskiego: 

- przekazano do Policji w formie zapisanego obrazu 18 przypadków popełnionych wykroczeń; 

- na wniosek Policji zgrano i przekazano zapis obrazu monitoringu w 10 sprawach  

- do 2 przypadków ujawnionych wykroczeń wysłano patrol działający w terenie 

 3 razy asystowano podczas prowadzenia czynności służbowych przez pracowników Urzędu 

Miasta, 2 razy podejmowano wspólne działania z Miejskim Ośrodkiem Pomocy Społecznej 

 5 razy zabezpieczano imprezy publiczne 

 18 razy konwojowano wartości pieniężne 

 52 razy nadzorowano osoby skierowane do wykonywania prac porządkowych na terenie 

Miasta 

 przeprowadzono jedną interwencję wobec osoby nietrzeźwej i 2 interwencje wobec osób 

bezdomnych  
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 przewieziono do szkół 6 uczniów przebywających podczas trwania zajęć lekcyjnych poza 

terenem szkoły 

 przeprowadzono 8 kontroli porządkowych posesji w zakresie gromadzenia i usuwania 

odpadów bytowych 

 wyłapano i przewieziono do schroniska dla zwierząt 3 bezpańskie psy oraz przekazano do 

lecznicy dla zwierząt przekazano 1 psa i 9 kotów 

 w okresie sprawozdawczym ujawniono  170 wykroczeń 

 

Wydział Rozwoju i Inwestycji: 

 Opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej budowy ulicy Marii Dąbrowskiej  

w Mławie w ramach zadania inwestycyjnego: Budowa ulicy M. Dąbrowskiej w Mławie, Etap I 

Wykonawca: Serpentyna Drogowa Pracownia Projektowa, Jarosław Parol, ul. Poniatowskiego 31, 05-074 

Hipolitów 

Cena: 16 475 zł brutto 

Data podpisania umowy: 05.10.2015r 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej w ul. Sosnowej w Mławie 

Wykonawca: Zakład Usługowo Handlowy inż. Z. Dylewski,  ul. Górna 20a, 87-600 Lipno 

Cena: 8 029,01zł brutto 

Data podpisania umowy: 15.10.2015r 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej od ul. Abpa Nowowiejskiego do działki 328 w Mławie 

Wykonawca: Zakład Usługowo Handlowy inż. Z. Dylewski,  ul. Górna 20a, 87-600 Lipno 

Cena: 12 003,25zł brutto 

Data podpisania umowy: 15.10.2015r 

- Opracowanie dokumentacji technicznej przebudowy, nadbudowy budynku przy ul. Smolarnia 6 w Mławie - 

postępowanie 2 

Wykonawca: Lange Projekt z siedzibą przy ul. Żółkowskiego 4, 05-803 Pruszków, 

Cena: 26 445,00 zł brutto 

Data podpisania umowy: 16.10.2015r 

- Budowa przykanalika sanitarnego do działki 3822 przy ul. Sokalskiego w Mławie 

Wykonawca: MARBUD Marek Jaworski, ul. Warszawska 46/2, 06-500 Mława 

Cena: 1 756,44zł brutto 

Data podpisania umowy: 16.10.2015r 

- Wykonanie dokumentacji technicznej budowy punktów świetlnych w ul. Cichej w Mławie 
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Wykonawca: Usługi Elektryczne Seweryn Rutkowski, ul. Stefana Batorego 27, 06-500 Mława 

Cena: 5 658zł brutto 

Data podpisania umowy: 21.10.2015r 

- Wykonanie dokumentacji technicznej budowy punktów świetlnych w ul. Spokojnej w Mławie 

Wykonawca: Usługi Elektryczne Seweryn Rutkowski, ul. Stefana Batorego 27, 06-500 Mława 

Cena: 5 904zł brutto 

Data podpisania umowy: 21.10.2015r 

- Budowa odcinka sieci wodociągowej i kanalizacji sanitarnej w odgałęzieniu ul. Dobrskiej do wysokości 

działek 2220/4 i 2221/4 

Wykonawca: Zakład Usługowo Handlowy inż. Z. Dylewski,  ul. Górna 20a, 87-600 Lipno 

Cena: 6 993,02zł brutto 

Data podpisania umowy: 21.10.2015r 

- Budowa monitoringu wizyjnego Miasta Mławy w rejonie ulic Żeromskiego, Chrobrego i Wigury 

Trwa badanie ofert, Zawnioskowano do Rady Miasta Mława o zwiększenie środków finansowych. 

Najkorzystniejsza oferta: Zakład Telekomunikacji i Radiomechaniki Wojciech Chyliński, ul. H. Pogorzelskiego 29, 

06-500 Mława 

Proponowana cena: 190 035zł brutto, Termin realizacji: do 18.12.2015r. 

- Opracowanie dokumentacji technicznej budynku zaplecza szatniowo-sanitarnego na terenie MOSiR  

w Mławie 

Wykonawca: Lange Projekt z siedzibą przy ul. Żółkowskiego 4, 05-803 Pruszków, 

Cena: 33 825,00 zł brutto 

Data podpisania umowy: 27.10.2015r 

- Budowa punktów świetlnych w ul. ks. Krajewskiego w Mławie 

Termin składania ofert: 30.10.2015r. 

Pozostałe realizacje Wydziału Rozwoju i Inwestycji: 

1. Zakończono realizację zadania pn.: „Poprawa spójności komunikacyjnej i bezpieczeństwa ruchu 

drogowego w mieście Mława poprzez przebudowę ulic: Kopernika, Bema i Hallera” w ramach 

„Narodowego programu przebudowy dróg lokalnych – Etap II Bezpieczeństwo- Dostępność- Rozwój”.  

Jesteśmy na etapie rozliczania dofinansowania . 

2. Zakończono realizację zadania pn.: "Przebudowa boisk sportowych przy Zespole Placówek 

Oświatowych Nr 1 w Mławie - etap II" dofinansowanego z Programu Rozwoju Bazy Sportowej 

Województwa Mazowieckiego na 2015 rok. Jesteśmy na etapie podpisywania Umowy  

o dofinansowanie z Ministrem Sportu i Turystyki i rozliczania dofinansowania. 
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3. Realizowane jest zadanie pn.: „Przywrócenie walorów przyrodniczych Zabytkowego Parku Miejskiego 

w Mławie” (dofinansowane z WFOŚiGW w Warszawie). 

4. Realizowany jest projekt „Opracowanie dokumentacji projektowej budowy kanalizacji sanitarnej na 

terenie Aglomeracji Mława” dofinansowany w ramach Programu Operacyjnego Infrastruktura  

i Środowisko. 

5. Zakończono realizację projektu pn.: „Świ@t w zasięgu ręki” z Programu Operacyjnego Innowacyjna 

Gospodarka. 

6. Realizowana jest umowa ze spółką Eko-Efekt z Warszawy w zakresie  „Doradztwa technicznego  

i obsługi prawnej zamówienia publicznego dla przedsięwzięcia inwestycyjnego pn. „Modernizacja 

oczyszczalni ścieków w Mławie” ”. 

7. Przygotowywany jest wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Poprawa spójności komunikacyjnej  

i bezpieczeństwa ruchu drogowego w mieście Mława poprzez budowę i przebudowę ulicy Górnej”  

w ramach PROGRAMU ROZWOJU GMINNEJ I POWIATOWEJ INFRASTRUKTURY DROGOWEJ NA LATA 

2016-2019.  

8. Przyznane zostało dofinansowanie na realizację zadania pn.: „Demontaż transport i utylizacja wyrobów 

zawierających azbest z terenu Miasta Mławy – etap VII”. Trwają przygotowania do podpisania umowy 

o dofinansowanie (dotacja w wysokości 85% wartości zadania). 

9. Realizowane jest zadanie inwestycyjne pn. „Przebudowa obiektów sportowych na terenie Miejskiego 

Ośrodka Sportu i Rekreacji w Mławie - etap I". Podpisano z Ministerstwem Sportu i Turystyki umowę 

o dofinansowane. 

 

Wydział Gospodarki Nieruchomościami i Planowania Przestrzennego: 

 decyzje o warunkach zabudowy – wydano 5 decyzji 

 decyzje o ustaleniu lokalizacji inwestycji celu publicznego – wydano 2 decyzje 

 zaświadczenie o przeznaczeniu nieruchomości w miejscowym planie zagospodarowania 

przestrzennego – wydano 29 zaświadczeń  

 dzierżawa nieruchomości – podpisano 15 umów 

 zaświadczenie o nadaniu numeru porządkowego budynku – 6 zawiadomień 

 zaświadczenie o nazwie ulicy i numerze porządkowym budynku – 2 zaświadczenia 

 podziały nieruchomości – 1 postanowienie, 11 decyzji 

 projekty uchwał Rady Miasta – 8 projektów 

 negocjacje w sprawie nabycia lub zamian nieruchomości –1 spotkanie 

 projekt zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego – 

zakończono wyłożenie projektu do publicznego wglądu 

 liczna ogłoszonych przetargów – 4 przetargi 

Ponadto poinformował o uchwałach Rady Miasta Mława podjętych na sesji w dniu 29 września 2015r., 

które są w trakcie realizacji: 
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 Uchwała Nr X/114/2015 z dnia 29 września 2015r. o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ogłoszono o podjęciu uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia planu, wysłano zawiadomienia o podjęciu uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia planu; 

 Uchwała Nr X/115/2015 z dnia 29 września 2015r. o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego – ogłoszono o podjęciu uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia planu, wysłano zawiadomienia o podjęciu uchwały  

o przystąpieniu do sporządzenia planu; 

 Uchwała Nr X/116/2015 z dnia 29 września 2015r. w sprawie zamiany nieruchomości – 

rzeczoznawca majątkowy wykonał wycenę nieruchomości; 

 Uchwała Nr X/117/2015 z dnia 29 września 2015r. w sprawie nabycia nieruchomości – trwa 

przygotowanie dokumentów do zawarcia umów w formie aktu notarialnego. 

 

Urząd Stanu Cywilnego i Wydział Spraw Obywatelskich: 

 

- sporządzono akty małżeństwa – 15 sztuk, w tym ślub cywilny: 4, ślub konkordatowy: 10 sztuk, 

umiejscowione – 1  

- sporządzono akty urodzenia – 38 sztuk 

- sporządzono akty zgonu – 43 sztuki 

- sporządzono oświadczenia o uznaniu ojcostwa – 13 sztuk 

- przyjęto zapewnienia do ślubu cywilnego – 3 sztuki 

- przyjęto oświadczenie o powrocie do nazwiska małżonka rozwiedzionego – 0 szt. 

- wydano zaświadczenia do ślubu konkordatowego – 2 szt. 

- wydano decyzje w sprawie zmiany imion i nazwisk – 1 szt. 

- wydano zaświadczenie o zdolności prawnej do zawarcia związku małżeńskiego za granicą – 0 szt. 

- wydano odpisy aktów stanu cywilnego – 382 sztuk 

- przyjęto wnioski o wydanie dowodu osobistego – 289 sztuk 

- przyjęto zgłoszenia o utracie dowodu osobistego – 18 sztuk 

- wydano dowody osobiste – 270 sztuk 

- wydano decyzje i postanowienia w sprawach o wymeldowanie – 3 szt. 

- wymeldowania z pobytu stałego – 22 mieszkańców 

- zameldowania na pobyt stały – 44 mieszkańców 

- przemeldowania w obrębie miasta – 59 mieszkańców 

- zameldowania na pobyt czasowy – 78 mieszkańców innych miejscowości 

- zameldowanie cudzoziemców – 2 osoby 
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- udostępnione informacje adresowo-osobowe – 52 sztuk 

Liczba stałych mieszkańców Miasta na dzień 26 października 2015r. – 29 961 osób 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony Środowiska: 

 decyzje o zajęciu pasa drogowego – wydano 30 decyzji 

 decyzje na umieszczenie urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

18 decyzji 

 decyzje na lokalizację urządzenia infrastruktury technicznej w pasie drogowym – wydano  

18 decyzji 

 decyzje na lokalizację zjazdu z drogi publicznej – wydano 2 decyzje 

 decyzje na wycinkę drzew i krzewów – wydano 17 decyzji 

 decyzje o umorzenie opłaty za odpady komunalne – wydano 1 decyzję 

 decyzje o zwrot podatku akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego – wydano  

20 decyzji 

 

 Na zakończenie wystąpienia Burmistrz Miasta Mława Sławomir Kowalewski  

przedstawił w formie multimedialnej prezentację pt.:  „Stacja Mława – sierpień 2010 – 

październik 2015”. (Wydruk prezentacji multimedialnej stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu.). 

 

Ad pkt 21.  

 Interpelacje, wolne wnioski i zapytania:  

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Poinformował, że dnia 19 października 2015 r. wpłynęło pismo z Samorządowego 

Kolegium Odwoławczego w Ciechanowie. Jest to zawiadomienie o przekazaniu według 

właściwości skargi osoby fizycznej na działalność Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Mławie.  

Zaproponował, aby rozpatrzeniem skargi zajęła się Komisja Rewizyjna.  

 

Rada Miasta w głosowaniu jawnym (18 głosów - za jednogłośnie) przyjęła wniosek  

o skierowanie w celu zbadania skargi na działalność  Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Mławie przez Komisję Rewizyjną Miasta Mława. 
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Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Poinformował o piśmie, jakie wpłynęło dnia 26 października 2015r. od Burmistrza 

Miasta Mława, który wykonując obowiązek przesłał informację o stanie realizacji zadań 

oświatowych Miasta Mława w roku szkolnym 2014/2015.  Materiały te zostaną przesłane 

wraz z materiałami na kolejną sesję Rady Miasta Mława i szczegółowo omówione.  

 

Radny JERZY RAKOWSKI 

Poruszył temat budżetu obywatelskiego. Wiele osób było w to zaangażowanych. 

Szkoda, że nie było nałożonych ograniczeń dotyczących ceny projektu. Na przyszłość dobrze 

byłoby, gdyby cena projektu była ograniczona. W związku z tym, że wygrał projekt wart 

300 000 zł, pozostałe nie zostaną zrealizowane. Nie mniej jednak wyraził swoje zadowolenie,  

że tak wiele osób zaangażowało się w ten projekt.  

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 8 KAMIL PRZYBYSZEWSKI  

Wyraził swoją opinię na temat oświetlenia typu LED i poprosił Burmistrza Miasta 

Mława, aby te rozwiązania były wdrażanie w naszym mieście.  

Następnie poruszył zagadnienie związane z budżetem obywatelskim. Zaproponował, 

aby miasto podzielić na 4 strefy i każda z nich miałaby określoną pulę pieniędzy do 

wykorzystania. Wtedy można byłoby zrealizować więcej projektów.  

Zwrócił się do Pana Radnego Mariana Wilamowskiego, do radnej Haliny 

Pszczółkowskiej oraz to Przewodniczącej Zarządu Osiedla Nr 9 Urszuli Sasiak o utworzenie 

konwentu, gdzie można byłoby wspólnymi siłami wypracować różnego rodzaju rozwiązania.  

Kolejnym tematem było zanieczyszczanie powietrza pyłem węglowym  

w okolicach ul. Batorego (Zatorze), a także zanieczyszczanie powierza przez firmę Fast Oil.  

 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

Podkreślił, że przewodniczący Osiedli działają na podstawie Statutu, a tworzenie 

jakiegokolwiek konwentu zależy tylko od dobrej woli osób uczestniczących.  
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Wyraził swoje zadowolenie z tego, że w budżet obywatelski było zaangażowanych 

tyle osób. Uważa, że jest to sukcesem. Już dziś poprosił wszystkich mieszkańców o złaszenie 

swoich uwag i pomysłów. Tej projekt na pewno będzie powtórzony w przyszłym roku. 

Podziękował wszystkim zaangażowanym za udział.  

Zapewnił, że każda nowa inwestycja, która będzie teraz rozpoczęta, będzie posiadała 

nowoczesne oświetlenie typu LED. Każda projektowana ulica będzie posiadać tego typu 

oświetlenie. Poinformował, że 2,5 tys. opraw usytuowanych na terenie Miasta Mława jest 

własnością ENERGA OPERATOR.  

Jeśli chodzi o sortownię węgla, to zdajemy sobie sprawę, że ten problem jest 

uciążliwy. Dostajemy wiele sygnałów od mieszkańców. Te zagadnienie nie należy jednak do 

kompetencji Burmistrza Miasta, jak również nie należy do kompetencji Starosty Mławskiego. 

Są to kompetencje Regionalnego Dyrektora Ochrony Środowiska i to on podjął w tej sprawie 

stosowne działania.  

 

Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 8 KAMIL PRZYBYSZEWSKI  

Poprosił Burmistrza Miasta o włączenie się jednak w rozwiązanie tej sytuacji. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że zaangażował wszystkie możliwe służby, które w jakikolwiek sposób 

mogłyby pomóc w rozwiązaniu tej sytuacji, a Regionalny Dyrektor Ochrony Środowiska 

podjął stosowne działania w tym zakresie.  

 

ARTUR DĘBSKI Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 13 

Wyraził swoją sugestię dotycząca budżetu obywatelskiego i zaproponował, aby za rok 

zwiększyć kwotę przeznaczoną na ten cel. Wówczas można by zrealizować większą ilość 

projektów, np. trzech które zdobyły największa liczbę głosów. Poprosił o rozważenie wzrostu 

tych nakładów w przyszłym roku. 
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SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Wyraził swoje zadowolenie, że wywiązała się taka dyskusja w sprawie budżetu 

obywatelskiego. Oznacza to, że jest duże zainteresowanie tym tematem. Dodał, że w każdym 

rejonie Miasta istnieją potrzeby inwestycyjne, które wymagają realizacji. Nie ma jeszcze 

wskazanej konkretnej kwoty, jaka będzie przeznaczona do wykorzystania w przyszłym roku  

w ramach budżetu obywatelskiego. Każdy ma oczekiwania i każda kwota, która byłaby 

przewidziana na ten cel będzie za niska.  

Projekt ten wywołał bardzo dużo emocji, cały czas pojawiają się nowe pomysły, co 

świadczy o tym, że ten pomysł był bardzo trafny. To cieszy. 

 

KRZYSZTOF BRUŹDZIAK mieszkaniec Miasta Mława 

Podziękował Burmistrzowi Miasta Mława za możliwość spotkania. Poruszył temat 

wniosku o wycinkę drzew (24 kasztanowców) i sformułowanie zawarte w tym wniosku,  

a  mianowicie „prawdopodobne wypróchnienie pnia”. Zapytał o obowiązek i zasięganie 

opinii fachowców w takich sprawach, jak np.  dendrologa, aby rozwiać wszelkie wątpliwości. 

Następnie zapytał, czy Burmistrz Miasta rozważa możliwość zasięgnięcia takiej opinii?  

Dnia 29 października br. upływa termin składania uwag do Studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego w rejonie linii torów kolejowych – Osiedle 

Książąt Mazowieckich. We wcześniejszych obwieszczeniach była informacja o możliwości 

składania wniosków pisemnie lub za pośrednictwem poczty elektronicznej. W ostatnim 

obwieszczeniu nie ma takiej adnotacji. Jest tylko mowa o tym, że wnioski można składać 

pisemnie. W związku z tym zapytał, czy istnieje możliwość składania wniosków w formie 

elektronicznej?  

Następnie poinformował, że w ostatnim czasie na forach pojawiły się informacje, iż 

Burmistrz Miasta nie jest mieszkańcem Mławy. Poprosił o ustosunkowanie się do tej 

informacji.  

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Wyraził zaskoczenie, że sprawy prywatne poruszona są na sesji Rady Miasta Mława. 

Poinformował, że jest mieszkańcem Miasta Mława od urodzenia i jest rozczarowany, że takie 

pytanie miało miejsce. Jeśli chodzi o wycinkę drzew  w parku, to odpowiedzi udzieli Urszula 

Aptowicz – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Ochrony 

Środowiska UM.  
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Na koniec poinformował, że jego pragnieniem jest, aby węzeł Modła został 

wybudowany jak najszybciej. Jak sądzi, takich osób z całą pewnością jest dużo. 

 

URSZULA APTOWICZ Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej  

i Ochrony Środowiska 

Park Miejski w Mławie jest parkiem zabytkowym i wszelkie decyzje, co do wycinki 

drzew podejmowane są przez Konserwatora Zabytków. Drzewa mają swoje numery  

i są ewidencjonowane. Jak spojrzymy na park to widać, że dużo drzew jest suchych, które 

mają połamane konary. Podczas wichur, które miały miejsce w tym roku wiele drzew zostało 

zniszczonych. Start w parku było wówczas bardzo wiele. Dużo konarów leżało na ziemi.  

W związku z tym, że dokonano przeglądu tych drzew, przyjrzano im się dokładnie  

i stwierdzono, że drzewa uszkodzone stanowią zagrożenie dla bezpieczeństwa ludzi.  

W związku z tym, że Miasto Mława jest zarządcą parku – wystosowaliśmy wniosek  

do Konserwatora Zabytków o wydanie decyzji na wycinkę tych drzew. Polegaliśmy na opinii 

fachowców w tej sprawie. Po złożeniu wniosku została przeprowadzona wizja lokalna  

z udziałem Konserwatora Zabytków. Na tę okoliczność spisany został protokół. Następnie 

wydawana została stosowna decyzja. Taką decyzję otrzymaliśmy. 

 

SŁAWOMIR KOWALEWSKI Burmistrz Miasta Mława 

Poinformował, że nie takiej decyzji nie podjęliśmy samodzielnie. Konserwator 

Zabytków wyraził na to zgodę. Uspokoił mieszkańców i jednocześnie podkreślił,  

że pracownicy Urzędu Miasta zawsze działają zgodnie z prawem. Staramy się też na bieżąco 

informować społeczeństwo o podejmowanych działaniach.  

Podziękował Przewodniczącemu Rady Miasta, że wyraża zgodę na obszerne 

przekazanie informacji z działalności międzysesyjnej.  Zachęcił, by do końca października br. 

mieszkańcy składali przedmioty do Mławskiej Skrzyni Czasu. 

 

Ad pkt 22.     

Po wyczerpaniu porządku obrad sesji 

Przewodniczący Rady Miasta LESZEK OŚLIŹLOK 

zakończył obrady XI sesji  o godz. 18.15 słowami : 

„Z A M Y K A M   O B R A D Y   XI   S E S J I  R A D Y  M I A S T A” 
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                                Przewodniczący Rady Miasta 

                     mgr LESZEK OŚLIŹLOK 

P r o t o k o l a n t:  

Dorota Hanna Majewska 

     

 

 

 

 

 

 

 

 


